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Protokoll. Styremøte 14.02.2020. 

Sted: Fylkesutvalg salen. 
Tilstede: 

Styret ordførerne: Gro Anita Mykjåland, Jan Oddvar Skisland, Nils Olav Larsen, Einar Holmer 

Hoven, Gyro Heia, Even Tronstad Sagebakken. 

Ansatte: Torgeir H Hareland. 

Rådmenn: Kyrre Jordbakke, Sten Albert Reisænen, Guri Ulltveit- Moe, Svein Skisland, Anne 

Stapnes, Kjell Kristiansen. 

Fra fylkeskommunen møtte: Ordfører Arne Thomassen og rådmann Tine Sundtoft. 

 

Sak: 1/20. Godkjenning av referat fra møte 

13.12.2019.  

 

Møtedato: 14.02.2020. 

Referat godkjennes. Saksbehandler: 

Odd Omland 

 

Forslag til vedtak: Referat godkjennes. 

Vedtak: Innstillingen enstemmig vedtatt.  

 

 

Sak 2/20. Innspill NTP Møtedato: 14.02.2020 

Agder fylkeskommune innleder om status i arbeidet 

med ny NTP. 

 

AU har satt opp følgende prosjekter som innspill til 

diskusjon i styret.   

- Det såkalte «Ankeret» inklusiv gul stripe til 

Hovden må videreføres i ny NTP. 

Saksbehandler: 

Odd Omland 
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- Byvekstavtale/Belønningsmidler. 

Forhandlingene må startes. Gang/sykkelvei 

langs RV må inngåsom en del av 

avtalegrunnlaget. 

- Gartnerløkka. 

- Nedre del av RV 9. (Mosby) 

- Kolsdalen – Breimyr. 

- Kjevikvei. Vedrørende omfang av utbygging 

avventes behandlingen i Kristiansand bystyre. 

- Forsering Ytre Ringvei. 

- FV.460. Lindesnes. Regjeringen har foreslått en 

nasjonal pott til utbedring/bygging av viktig veier 

for å sikre adkomsten til eksportrettet industri 

langs kysten.  Fv. 460 Udland – Reme vil oppfylle 

disse kriteriene. Nye Veier har sagt at dersom 

denne veien blir finansiert vil de opparbeide 

kryssløsningen ved Udland. 

- Frem skynding av sammenkoblingen av 

Sørlandsbanen/ Vestfoldbanen. 

- Bredbånd/Beredskap. Sikker bredbåndstilgang 

er like viktig som det en gang var at vi bygde 

veg, vann og kloakk. Skal vi kunne benytte 

velferdsteknologi og utjevne digitale 

forskjeller, må staten ta et sterkt grep for å 

bygge ut bredbånd. Siden dette ligger under 

samferdselsdepartementet, må det kobles inn i 

ny NTP. Dette er også svært viktig i 

beredskapssammenheng.  

Vedlegg.  

1. Tilbakemelding fra Samferdselsdepartementet 
vedrørende Gartnerløkka. 

2. Saksutredning RK FV 460. SAK 4/19. 
3. Notat sammenfatning av transportetatenes svar på 

deloppdrag i NTP. 
 

 

Styrets vedtak. Innspillene tas med i den videre i prosessen med Agder fylkeskommune. 
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Styrets vedtak: Orienteringen tatt til etterretning. 

- Politiet oversender deres høringsuttalelse til ny Rusreform for bruk i kommunenes 

høringer. 

- Styret oppfordrer Rådmannsutvalget/Krimutvalget i samarbeid med politiet om å lage et 

strateginotat for hvordan vi samordner arbeidet videre med forebygging av vold i nære 

relasjoner i regionen. 

   

Vedlegg: Politiets orientering. 

 

Sak 4/20. Oppfølging felles Nødmelding-sentral. 

Orientering/status gis i politirådsmøte 

Møtedato: 14.02.2020 

Basert på orienteringen/status gitt i politirådsmøte 

vedtok styret følgende uttalelse. 

Saksbehandler: 

Odd Omland 

 

Enstemmig vedtak. 

Styret i RK anmoder SSHF om å tilslutte seg felles Nødmelding-sentral i Kristiansand. 

 

Sak 5/20. Orientering deltakelse høring Nasjonal helse 

og sykehusplan. Akuttbygg SSHF. Videre oppfølging.  

 

Møtedato: 14.02.2020. 

Styreleder, Daglig leder og Tor Sommerseth deltok på 

høringen av Nasjonal Helse og Sykehusplan på 

stortinget 22.01.20. vedrørende nytt Akuttbygg SSHF. 

Orientering fra høringen, og den videre oppfølging 

drøftes i møte. 

Vedlegg. 

Saksbehandler: 

Odd Omland 

Sak 3/20. Politirådsmøte  Møtedato: 14.02.2020. 

Se vedlagte program. 

Avslutningsvis i møte vil det bli gitt en orientering om 

status i etableringen av en felles AMK sentral v/ Arne 

Sundvoll.  

Saksbehandler: 

Odd Omland 
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1. Notat sendt komiteen før møte. 

 

Styrets vedtak: Tatt til orientering. 

 

Sak 6/20. Status Skolesenter Kjevik. Videre 

oppfølging. 

 

  

Møtedato: 14.02.2020. 

Orientering om status og dialog om videre oppfølging i 

møte.  

Vedlegg: 

- Brev fra departementet til ordføreren i 
Kristiansand 

Saksbehandler: 

Odd Omland 

 

Forslag til vedtak: RK samarbeider med Kjevik fakta i den videre oppfølgingen av 

skolesenteret. RK samarbeider med Kristiansand kommune og Agder fylkeskommune om 

videre oppfølging vedrørende omstillingsmidler og overtakelse av eiendommen dersom 

nedleggelse av skolesenteret. 

 

Sak 7/20. Innspill på saker til nytt møte med 

Agderbenken. 

 

 

Møtedato: 14.02.2020. 

RK vil be om nytt møte med Agderbenken. I den 

sammenheng bes om innspill på aktuelle saker fra 

styret. 

- NTP. 
- Viktige saker for regionen i forbindelse med 

budsjettprosessen.  
- Gjennomgang av fakta arkene. Følger vedlagt 

innkallingen. 
- Videre oppfølging av Setesdalsbanen og 

Venneslabroa etter møte med involverte 
parter 10.02.2020 

Saksbehandler: 

Odd Omland 



 
 

 side 5 

Vedlegg: 

- Fakta ark. 

 

Styrets vedtak: Styret ber om møte med Agderbenken. Au lager saksliste etter innspill i 

møte.  

 

 

 

Sak 8/20. ATP Organisering. 

 

Møtedato: 14.02.2020. 

Styret har tidligere drøftet ny organisering av ATP 

samarbeidet hvor rådmannsutvalget etter innspill ble 

gitt i oppdrag å legge frem for styret et endelig 

forslag. Innstillingen vil bli ettersendt. 

 

Saksbehandler: 

Odd Omland 

 

Styrets vedtak: Saken utsettes til neste møte. 

 

 

Sak 9/20. Status ny organisering Tolletaten. Møtedato:14.02.2020 

Orientering om status vil bli gitt i møte. 

Vedlegg. 

- Utsettelse av gjennomføringen. 

Saksbehandler: 

Odd Omland 

 

Styrets vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

Sak 10/20. Videre oppfølging av Setesdalsbanen og 

Venneslabroa etter møte med involverte parter 

10.02.2020. 

 

Møtedato: 14.02.2020 

Det blir avholdt møte med involverte parter i 

Vennesla 10.02, hvor også Hans Fredrik Grøvan vil 

Saksbehandler: 
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delta. Orientering fra dette møte og forslag til videre 

oppfølging vil bli gitt i styremøte. 

Odd Omland 

 

Styrets vedtak: Orienteringen tatt til etterretning. RK støtter opp om Vennesla kommune i 

det videre arbeidet med Setesdalsbanen og Venneslabrua. 

 

Sak 11/20. Eu prosjekt. 

 

Møtedato: 14.02.2020. 

Region Kristiansand har fått en forespørsel fra 

Universitetet i Lund om eventuell interesse for 

deltakelse  

i Interregprosjektet Reconcile; reducing energi 

use in the construction and operation of public 

buildings.  

Universitetene i Lund og Aarhus er 

initiativtakere til prosjektet, og ønsker 

samarbeid med kommuner i Øresundsregionen 

(Norge, Sverige og Danmark).  

Kristiansand kommune og Birkenes kommune 

har begge aktuelle prosjekter med fokus på 

bygg i tre og energieffektivisering. For disse kan 

deltakelse i et interreg-prosjekt være av 

interessant, for å lære mer av kommuner og 

fagmiljøer som arbeider med lignende 

problemstillinger. 

Etter omorganiseringen til Region Kristiansand 

ligger dette ikke inn under våre retningslinjer 

hva regionen skal engasjere seg i.  

RK har hatt flere EU prosjekter som er blitt 

administrert av Svein Øderud i en 20 % 

pensjonistlønn stilling. Disse er nå i ferd med å 

avsluttes og Øderud vil avslutte sitt 

engasjement til ferien. 

Det er ønskelig fra involverte parter at RK 

v/Øderud står som søker for å bruke den 

Saksbehandler: 

Odd Omland 
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kompetansen som er bygd opp i slike 

søknadsprosesser. 

Kostnadene til Svein Øderuds administrering 

faktureres direkte fra hans firma til prosjektet.  

Siden dette ligger utenfor våre retningslinjer 

legges saken frem for styret. 

DL ser det som positivt at Birkenes og 

Kristiansand kommune deltar i et slikt prosjekt 

og vil anbefale at RK aksepterer at søknaden går 

gjennom RK. Det under forutsetning av at det 

ikke påfører RK noen økonomiske kostnader, 

eller administrative ressurser.  

Vedlegg. 

- Prosjektbeskrivelse.  

 

Forslag til vedtak: RK står som søker til EU slik det fremgår av vedlagte prosjektskisse 

under forutsetning av at RK ikke påføres noen økonomiske kostnader eller administrative 

ressurser.  

 

Styrets vedtak. Pga. søknadsfristen utløp 06.02.2020. ble saken behandlet pr. mail. 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Det sjekkes ut om Lillesand kommune kan tilslutte seg prosjektet. 

 

 

 

Sak 12.20. Eventuelt. Møtedato: 

 Saksbehandler: 

Odd Omland 

 

Forslag til vedtak: 
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